
Generalforsamling onsdag den 19. april 2023 kl. 18.00 
på Nymindegab Kro, Vesterhavsvej 327 · DK-6830 Nørre Nebel 

 
1. Valg af dirigent  
Bestyrelsen foreslog Erik Buhl – ingen andre forslag – EB valgtes, takkede for valg, 
konstaterede Generalforsamling lovligt indkaldt og beslutningsdygtig og gav derefter 
ordet til formanden for beretning. 

2. Bestyrelsens beretning om foreningen i det forløbne år:  
Formand Lisbeth Valther orienterede om det forløbne års aktiviteter.  Beretningen blev 
taget til efterretning. 

3. Årsregnskab for det forløbne år: v. revisor Claus Bredvig.  
a. Årsregnskab fremlagt m. resultat +kr 144.000 – Årsregnskab blev godkendt. 
b. Beslutning om anvendelse af overskud eller dækning af underskud i henhold til det 
godkendte regnskab – Bestyrelsen foreslog at overskuddet blev overført 
egenkapitalen.  Dette blev besluttet. 

4. Fastsættelse af kontingentsatser og fremlæggelse af budget for det kommende 
år  
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på kr. 800,- excl. Moms. Dette blev godkendt. 
Budget blev godkendt. 

5. Valg af bestyrelsen: 
På valg er Helle Møller Mikkelsen, Finn Christensen og Søren Lydig Kristensen. Alle 
modtager genvalg. Alle blev genvalgt. 

6. Valg af suppleanter:  
Bent Gråkjær blev genvalgt. Mie Lykke Jensen blev foreslået i stedet for Lars Ravnholt. 
Mie Lykke Jensen blev valgt. 

• Jesper Dahlmann, Grundejerforeningen Henne Strand – bad om ordet her i 
stedet for under evt. Han havde bemærket, at bestyrelsen manglede et medlem, 
da den skal supplere sig med 2 medlemmer. Han repræsenterede 4.000 
feriehuse og ville gerne forslå at den manglende bestyrelsespost gik til et 
grundejerforenings-medlem, da han mente de havde god indsigt i forholdene 
og måske også kunne bidrage til at flere huse kom til udlejning. 

Jesper Dahlmann’s indlæg blev taget til efterretning og viderebehandles i bestyrelsen 

 



7. Valg af revision  
Bestyrelsen foreslog Claus Bredvig, Beierholm Revision. Claus Bredvig blev valgt. 

8. Orientering om det kommende års aktiviteter v. direktør Peer H. Kristensen.  
Peer gav en orientering om de kommende aktiviteter, projektansøgninger, 
samarbejder o.a. 

 
9. Indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag. 

10. Eventuelt  
Intet under evt. Herefter takkede EB for god ro og orden og afsluttede 
Generalforsamlingen.  Ca. kl. 19.00 startede spisningen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


